



Semaine du Goût / Festival of Tastes

What is it?

The Festival of Tastes finds its inspiration in La Semaine du Goût, which was initiated in France over 30 years ago. The event is a week-long program entirely dedicated to food, nutrition, the discovery of textures, tastes and smells through school activities, menus, workshops and community events for kids and adults alike.

The PC and the EFM are joining forces with CJC, with your help too, to **bring La Semaine du Goût / the Festival of Tastes** to our school community from November 8 to 14, 2021. We will host a program full of delicious discoveries!

Picture this: cooking workshops with the best local chefs, special lunch orders, an excursion to a bakery or community garden, a school cookbook, blind food tasting for kids and wine & cheese evening for the adults! These are only a few ideas for **CJC's very own Festival of Tastes**. Just writing it made me hungry...

This sounds interesting?

Are you a **professional working in the food industry**, in any area, and willing to share your passion and savoir-faire, or would you simply like to involve your food business in one way or another?

Are you a **foodie** who would love to help making this wonderful week happen?

Are you **none of the above** but know someone who might be interested in our project?

We want you! (Note: Yes, you can participate or help, even if you work full-time or only have a bit of free time at odd hours: most of it can be organised remotely!)

Contact us: <https://forms.gle/T52metG7V7pjdKKp6>

Kind Regards,

Maud Rocher, the PC and EFM teams



8-14
NOVEMBER
2021

Qu'est-ce que c'est ?

La Semaine du Goût est née en France il y a un peu plus de 30 ans. C'est un programme qui a pour but de faire découvrir aux enfants et aux adultes les plaisirs de la table, la nutrition, les textures, goûts et odeurs à travers des activités au sein et en dehors de l'école, des menus spéciaux et des événements pour toute la communauté.

Du 8 au 14 Novembre 2021, le comité des parents de CJC et l'École Française de Melbourne voudraient vous inviter à la **Semaine du Goût version CJC** !



Imaginez : des cours de cuisine avec les meilleurs chef-cuisiniers locaux, des commandes spéciales de repas du midi pour les enfants, une excursion à la boulangerie ou au jardin potager local, un livre de cuisine CJC, une soirée dégustation vins & fromages (pour les parents celle-là)... Voilà quelques idées du programme de la Semaine du Goût de CJC! Ça me donne faim rien que d'écrire cet article...

Vous êtes Intéressé(e) ?

Vous travaillez dans les métiers de bouche et souhaitez partager votre passion et savoir-faire avec les enfants ou les parents, ou aimeriez simplement faire participer votre entreprise alimentaire à la Semaine du Goût d'une manière ou d'une autre ?

Vous aimez bien manger et voudriez donner un coup de main à l'organisation de cette délicieuse semaine ?

Ou vous connaissez quelqu'un qui pourrait être intéressé ?

Nous avons besoin de vous ! (Pas d'inquiétude, vous pouvez aider même si vous avez des disponibilités limitées à des horaires improbables : la plupart des projets peuvent s'organiser à distance !)

Contactez-nous : <https://forms.gle/T52metG7V7pjdKKp6>

Gastronomiquement votre,

Maud Rocher, les équipes du PC et de l'EFM